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Villaägarnas Riksförbund 

Regionstyrelsen ABC 

 

   RS 6/18 

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde 

torsdagen den 8 november kl.18.34 – 20:15 

Villaägarnas kontor, Rotebergsvägen 3, Sollentuna. 

 

Närvarande 

Kaj Bergenhill   ordförande 

Ingemar Jonsson   vice ordförande 

Venche Larsson   ledamot  

Per Salberg    ’’ (utom § 79) 

Östen Gidlund   ’’ 

Peter Östergren   ’’ 

    

 

Lena Rönngren   regionchef 

Anna Nilsson   föreningskonsulent 

Anton Sterner   föreningskonsulent 

 

Anmält frånvaro 

Manizhe Afra   ledamot 

Pernilla van der Capellen   ’’ 

Solveig Danielsson-Ekbom  ’’ 

 

 

 

 

§ 70 

 

Sammanträdet öppnas 

 

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets sjätte regionstyrelsemöte och 

förklarade samtidigt sammanträdet öppnat. 
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§ 71 

 

Val av protokolljusterare  

 

RS beslöt utse Ingemar Jonsson att jämte ordförande justera sammanträdets protokoll. 

 

 

§ 72 

 

 

Fastställande av dagordning 

 

RS beslöt godkänna det utsända förslaget till dagordning med tillägg av punkten Deltagande i 

styrelsemöten under Övriga frågor. 

 

 

§ 73 

 

Protokoll från föregående sammanträde  

 

Anton Sterner informerade om det pågående arbetet med VIP-event i Uppsala i samarbete 

med Beijer Byggmaterial som kommer genomföras i början av december. 

 

RS beslöt att lägga föregående protokoll till handlingarna. 

 

 

§ 74 

 

Ekonomisk redovisning 

 

Lena Rönngren gick igenom den ekonomiska redovisningen och förtydligade utgiftsposten 

gällande höstmötet.  

  

RS beslöt lägga den muntliga ekonomiska redovisningen till handlingarna. 
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§ 75 

 

Regionrapport/Aktivitetsrapport 

 

Lena Rönngren gick igenom den muntliga aktivitetsrapporten tillsammans med Anna Nilsson 

och Anton Sterner. Genomgången innefattade framförallt de mycket uppskattade kurserna för 

medlemmar regionkontoret har genomfört tillsammans rådgivningen. 

RS beslöt att godkänna den muntliga regionrapporten/aktivitetsrapporten. 

 

 

§ 76 

 

Rapport från FS 25-26 oktober 

 

Peter Östergren gick igenom rapporten från FS-mötet och lyfte fram följande: 

 

 Stor vikt har lagts på att diskutera organisationen inför kommande kongress. 

 Webbens bristfälliga funktioner diskuterades.  

 ”Min Villa”- tjänsten behöver en strategisk implementerings- och 

marknadsföringsplan.  

 

Rapporten lades därefter till handlingarna. 

 

 

§ 78 

 

Aktivitetsplan 2019 

 

Kaj Bergenhill gick igenom aktivitetsplanen för 2019 och framförallt skillnaderna jämfört 

med tidigare aktivitetsplan. Det diskuterades om huruvida föreningsbidrag och kretsbidrag 

skulle finnas kvar. RS beslöt göra om aktivitetsbidragen till att omfatta bidrag till event av 

engångskaraktär snarare än en löpande verksamhet. 

 

RS beslöt att fastställa aktivitetsplanen för 2019 med nämnda justering. 

 

  



 
 

4(4) 
 

§ 79 

 

Beslut nominering från ABC till förbundets valberedning 

 

Kaj Bergenhill redogjorde för förutsättningarna att sitta i förbundets valberedning och 

presenterade sedan nomineringarna från region ABC till förbundets valberedning. 

 

RS beslöt att nominera Per Salberg till förbundets valberedning.  

 

 

§ 80 

 

Hur kan vi underlätta rekrytering till styrelser i lokalföreningar? 

 

Diskussion fördes med flertalet förslag bland annat gällande främjande av styrelsearbete. 

 

RS beslöt föreslå att en artikel förs in i Villaägaren gällande styrelsearbete i förening.  

 

Regionkontoret påminde om det pågående samarbetet med Aspia som under våren kommer 

resultera i kassörs- och revisorsutbildningar. 

 

RS beslöt ge regionkontoret i uppdrag att undersöka möjligheten att på prov införa en roll 

som ”föreningskonsult” som skulle kunna åta sig att t.ex. sköta föreningarnas bokföring. 

 

 

§ 81 

 

Teman kommande möten 

 

Peter Östergren föreslog att bjuda in två forensiker från polisen för att föreläsa om deras 

yrkesutövning. Då det är oklart vilken tid detta kan anordnas beslöt RS att Peter och 

regionkontoret ska samordna och återkomma med tid och plats. 

 

 

§82 

Julavslutning RS 

 

Regionkontoret presenterade planerna för sista sammanträdet för året inklusive 

julavslutningen på restaurang Pastis i Gamla stan. 
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§83 

 

Övriga frågor 

 

Kaj Bergenhill meddelade att Manizhe Afra har avsagt sig sitt styrelseuppdrag. Hennes plats i 

styrelsen blir därmed vakant. 

 

 

§ 84 

 

Sammanträdet avslutas 

 

Kaj Bergenhill tackade samtliga och förklarade sammanträdet avslutat. Nästa möte är 

inplanerat till torsdagen den 13 december 2018. 

 

Vid protokollet 

 

 

Anton Sterner 

 

Justeras 

 

 

Kaj Bergenhill    Ingemar Jonsson 

 


